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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 26. 02. 2008 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     14.00 h  
 
   
Prítomní:            28 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: Ing. Jozef Polerecký 

MUDr. Gabriel Šimko, MPH 
   Ing. Štefan Škríp  
      
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre médiá 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská– riaditeľka sekretariátu prednostu 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 

Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia  
JUDr. Eva Bogdanová – právnička MsÚ 
Ing. Ivan Kotrík – vedúci referátu AIS 
Miloslav Čulák - referent AIS 
Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 

         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odb. daní, popl., obch. a služ. 
                               Bc. Jana Králová – vedúca sociálneho oddelenia  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 
   Viliam Ugróczy – metodik pre školské a mimoškolské aktivity  

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav a RR 
Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci oddelenia územného plánu a RR 
Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, s. r. o. 

                               Bc. Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ SMMP, s. r. o. 
           Ján Kotian – konateľ spol. UNIPA, spol. s r. o. 
   Ing. Soňa Tencerová – spol. UNIPA, spol. s r. o. 
   Ing. Pavel Pařízek – dopravný riaditeľ SAD Prievidza, a. s. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  
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- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov mesta.  

 
Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 

začiatku rokovania za účasti 26 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený Ing. Milan 

Dérer a za overovateľov zápisnice z MsZ sú menovaní: MUDr. Jozef Loja, CSc., MUDr. 
Silvia Hrnková. 
 

Na základe návrhu Ing. Ján Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
RNDr. Alena Mečiarová – predsedníčka,  
Zuzana Belanová – členka,  
Ing. Marián Škoda – člen.  
 

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 35/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
 Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že v rámci deviateho bodu  
bodu rôzne bude prerokovaná: 
- Informácia HBK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov na činnosť HBK 
Prievidza a žiadosť o uvoľnenie ďalšej časti schváleného príspevku. 
Róbert Fimmel, poslanec MsZ, požiadal aby v rámci tohto bodu bola prerokovaná aj žiadosť 
MŠHK Prievidza o poskytnutie finančných prostriedkov.   
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  

1) O t v o r e n i e  
2) Vyhodnotenie uznesení MsZ 
3) Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a útvaru hlavnej kontrolórky 

za rok 2007 
4) Správa o vybavovaní sťažností, petícií, žiadostí o ochranu pokojného stavu a iných 

podnetov za rok 2007 
5) Správa SAD Prievidza, a. s., o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza 

za obdobie 1. – 12./2007 
6) Návrh Doplnku č. 8 k VZN mesta Prievidza č. 70/2003 o určení výšky platieb za 

poskytované sociálne služby v Domove dôchodcov v Prievidzi 
7) Prehľad o pridelených bytoch za obdobie 7. – 12./2007 
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8) Doplnenie kritérií na poskytovanie jednorazovej dávky v hmotnej núdzi občanom mesta 
Prievidza 

9) Správa o činnosti Mestskej polície Prievidza za obdobie 1. – 12./2007 
10) Návrh na zmenu organizačnej štruktúry Mestskej polície Prievidza 
11) Návrh Doplnku č. 1 k Organizačnému a prevádzkovému poriadku Mestskej polície 

Prievidza 
12) Návrh Doplnku č. 1 k Štatútu Mestskej polície Prievidza 
13) Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
14) Majetkoprávne vyporiadanie nehnuteľností 
15) R ô z n e 
16) D i s k u s i a    p r e   o b č a n o v   
17) I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v  
18) Z á v e r 

 
P r o g r a m   bodu č. 15 –  „   R ô z n e   “ 
  1. Návrh  na vyradenie hmotného majetku z evidencie majetku mesta 
  2. Informácia ohľadom rozmiestnenia veľkoobjemových kontajnerov v meste Prievidza 
      v l.   polroku 2008 
  3. Informácia o stave prípravy peších zón v meste Prievidza 
  4. Spolupráca so StVPS, a.s., VEOLIA pri rekonštrukciách vodovodov a kanalizácií 
  5. Informácia ohľadom prepracovania projektov na rekonštrukciu školských a predškolských 
     zariadení mesta Prievidza  
  6. Návrh komisie na posúdenie plnenia zmluvy o nájme majetku - Športová hala v Prievidzi 
  7. Návrh na zástupcu mesta do funkcie riaditeľa n. o. Harmónia 
  8. Návrh na zmenu členov bytovej rady 
  9. Informácia HFK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov na činnosť  
      v mesiacoch november, december 2007 a žiadosť o uvoľnenie ďalšej časti schváleného  
      finančného príspevku,  
      Informácia HBK Prievidza o použití poskytnutých finančných  prostriedkov a žiadosť  
      o uvoľnenie ďalšej časti schváleného finančného príspevku,  
      Žiadosť MŠHK Prievidza o poskytnutie finančného príspevku 
10. Návrh na odvolanie člena správnej rady TIK Prievidza, n. o.,  a návrh na zvolenie nového 
      člena správnej rady TIK Prievidza, n. o. 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 36/08, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za   
 
 

       - k bodu 2 - 
,,Vyhodnotenie uznesení MsZ“ 

 
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že v materiáli 
Vyhodnotenie uznesení MsZ sú vyhodnotené uznesenia od roku 1997 – 2007, celkový počet 
vyhodnotených uznesení je 93 z čoho je 30 uznesení z rokov 2005 – 2007 navrhnutých na 
vypustenie zo sledovania. Následne sa Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, 
vyjadrila ku každému uzneseniu osobitne, a to: 
Uznesenie č. 157/07 – ohľadom založenia spoločnosti TIK Prievidza, n. o., a vzniku nových 
zmluvných vzťahom; 
Uznesenie č. 191/07 – ohľadom prijatia úveru  vo výške 24 mil. Sk na financovanie výkupu 
pozemkov pod Priemyselný park; 
Uznesenie č. 226/07 – ohľadom odpredaja časti pozemku v k. ú. Prievidza, pre spoločnosť 
SARASOTA GROUP, s. r. o.; 
Uznesenie č. 282/07 – ohľadom odpredaja objektu na Ul. A. Stodolu (bývalá MŠ) formou 
verejnej obchodnej súťaže, ktorej víťazom sa stala  spoločnosť ATOS RR; 
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Uznesenie č. 308/07 – ohľadom odkladu úhrady splátok, s tým že v splátkovom kalendári sa 
bude pokračovať od januára 2009 a splátky budú navýšené o úroky za obdobie prerušenia 
úhrady splátok; 
Uznesenie č. 336/07 – ohľadom odpredaja nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza na Ul. Za depom č. 
7, pre Informačné centrum mladých Prievidza, za účelom prístavby k už jestvujúcej budove 
ICM. 
Uznesenie č. 369/07 a uznesenie č. 370/07 – ohľadom poskytnutie transferu do ostatných 
kapitálových fondov pre spoločnosť Prievidza Invest, s. r. o., vo výške 8 340 tis. Sk na 
odkúpenie projektovej dokumentácie a poskytnutie transferu do ostatných kapitálových 
fondov pre spoločnosť Prievidza Invest, s. r. o.,  vo výške 3 500 tis. Sk, ktorý spoločnosť 
použije na realizáciu Priemyselnej zóny Prievidza Západ I, zvýšenie položky komisionárska 
odplata, ktorá bude použitá na financovanie prevádzky spoločnosti Prievidza Invest, s. r. o., 
v roku 2007 o čiastku 1 500 tis. Sk a zapracovanie rozpočtového presunu do celkovej 
bilancie rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007; 
Uznesenie č. 378/07 – ohľadom úhrady kúpnej ceny za nehnuteľnosť formou splátkového 
kalendára na obdobie piatich rokov pre Daniela Urminského. 
 V závere Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, konštatovala, že 
v skontrolovaných uzneseniach navrhnutých na vypustenie zo sledovania neboli zistené 
žiadne nedostatky a nezhody so znením prijatých uznesení a so znením uzatvorených 
zmlúv. 
 Do rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a informovala sa na 
nasledovné uznesenia: 
Uznesenie č. 324/07 – havarijný stav objektu telocvične pri ZŠ Malonecpalská ul. a chcela 
vedieť prečo bolo uznesenie navrhnuté na vypustenie zo sledovania, keď havarijný stav ešte 
nebol odstránený. 
Uznesenie č. 360/07 a 361/07 – obe uznesenia sa týkajú Koncepcie práce s deťmi  
a mládežou v meste Prievidza a Akčného plánu úloh vo vzťahu k deťom a mládeži v meste 
Prievidza a informovala sa, prečo boli navrhnuté na pozastavenie, keď ich plnenie sa stále 
vykonáva. 
Následne upozornila na zlé znenie vyhodnotenia uznesenia č. 368/07, nakoľko v uznesení 
sa hovorí o MŠHK Prievidza a vo vyhodnotení je uvedený HFK Prievidza. 
Uznesenie č. 66/99 – pýtala sa, či by nebolo možné tento prípad so Športmotelom úž 
vyriešiť, napríklad o ňom informovať média, aby sa to trochu pohlo dopredu. 
Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a reg. rozvoja, uviedol, že uznesenie č. 
324/07 bolo zamerané hlavne na vypracovanie projektovej dokumentácie na odstránenie 
havarijného stavu, ktorá už bola vypracovaná a preto bolo navrhnuté na vypustenie zo 
sledovania. Odstránenie havarijného stavu je potrebné financovať do výšky 20 mil. Sk, ktoré 
budú uvoľňované podľa potreby a podľa možností rozpočtu mesta.  
Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, uviedol, že čo sa týka vyhodnotenia uznesenia č. 
368/07, ide o opisovú chybu v zámene športových klubov, ale vyhodnotenie je správne.  
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala, že hoci sú uznesenia č. 
360/07 a 361/07 navrhnuté na pozastavenie, neznamená to, že sa nenapĺňajú, pozastavuje 
sa len ich vyhodnocovanie a vyhodnocujú sa raz ročne, prevažne na aprílovom MsZ. 
 K vyhodnoteniu uznesení MsZ prijalo MsZ uznesenie č. 37/08, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 

 
 

- k bodu 3 
,,Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a útvaru hlavnej 

kontrolórky za rok 2007“ 
 

Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že na základe zákona 
o obecnom zriadení úlohou hlavného kontrolóra je predkladať mestskému zastupiteľstvu 
najmenej raz ročne správu o kontrolnej činnosti, a to v lehote do 60 dní po uplynutí 
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kalendárneho roka. Vychádzajúc z  ustanovenia zákona o obecnom zriadení a zo Zásad 
kontrolnej činnosti mesta Prievidza predkladá hlavná kontrolórka MsZ v Prievidzi výsledky 
kontrolnej činnosti za rok 2007. V súlade so zákonom a zásadami bolo v roku 2007 
vyhotovených celkom 26 poverení na vykonanie kontroly, ktoré boli u kontrolovaných 
subjektov aj začaté, a z tohto počtu bolo v roku 2007 aj ukončených 21 kontrol. Okrem 
kontrol začatých a ukončených v roku 2007 prešlo z predchádzajúceho roku 2006  a bolo v 
roku 2007 ukončených ďalších 6 kontrol, čím bolo vo vyhodnocovanom období ukončených 
celkom 27 kontrol. Do roku 2008 prechádza 7 rozpracovaných kontrol z predchádzajúceho 
obdobia. V 20 z vykonaných kontrol boli zistené právne nedostatky a bolo vykonaných 54 
opatrení na nápravu nedostatkov a odstránenie príčin ich vzniku a vo všetkých prípadoch 
bola kontrolovaným subjektom predložená správa o splnení prijatých opatrení.  

V rámci rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a poukázala na 
neplnenie si zmluvných podmienok spoločnosti UNIPA, s. r. o., voči mestu Prievidza a na 
poskytovanie účelových finančných prostriedkov poskytnutých mestom Prievidza pri 
realizácii ,,Programu ochrany a podpory detí a mládeže v meste Prievidza“ Informačnému 
centru mladých v Prievidzi. Predložila poslanecký návrh, aby sa organizáciám neposkytli 
ďalšie finančné prostriedky, kým nepredložia úplné vyúčtovanie predošlej dotácie. Michal 
Dobiáš, poslanec MsZ, informoval, že od roku 2002 nie je riaditeľom ICM v Prievidzi. Ako 
predseda komisie mládeže, požiadal hlavnú kontrolórku mesta a útvar hlavnej kontrolórky 
mesta o kontrolu všetkých poskytovaných dotácii mestom Prievidza pre ICM v Prievidzi. 
Dodal, že ICM v Prievidzi sa pri zúčtovaní poskytnutých dotácii riadilo VZN mesta Prievidza 
č. 80/2005, nakoľko zmluva podpísaná medzi mestom Prievidza a ICM v Prievidzi nebola 
úplne v súlade so VZN mesta Prievidza. Nakoľko VZN neukladá príjemcovi dotácie za úlohu 
odovzdávať pri zúčtovaní kópie účtovných dokladov. Ing. Jana Michaličková, hlavná 
kontrolórka mesta, informovala, že MsÚ Prievidza tiež muselo prijať nápravné opatrenia, 
a zosúladiť znenie VZN a zmlúv na poskytovanie účelových dotácií. Tiež dodala, že čo sa 
týka kontrol konateľov dcérskych spoločností mesta Prievidza je tiež potrebné vypracovať zo 
strany mesta Prievidza nové návrhy komisionárskych zmlúv.  

K poslaneckému návrhu Heleny Dadíkovej prijalo MsZ uznesenie č. 38/08, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 7 poslancov za, 13 poslancov proti, 8 poslancov sa zdržalo 
 K Správe o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a útvaru hlavnej 
kontrolórky za rok 2007 prijalo MsZ uznesenie č. 39/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za      

 
 

- k bodu 4 - 
,,Správa o vybavovaní sťažností, petícií, žiadostí o ochranu pokojného stavu 

a iných podnetov za rok 2007“ 
 

 Ing. Anton Pišta, referent pre správne konanie, priestupky a sťažnosti, prítomných 
oboznámil s obsahom Správy o vybavovaní sťažností, petícií, žiadostí o ochranu pokojného 
stavu a iných podmetov za rok 2007. Uviedol, že od 01. 01. 2007 do 31. 12. 2007 bolo 
právnemu oddeleniu Mestského úradu v Prievidzi pridelených na prešetrenie 36 písomných 
podaní, čo je v porovnaní s rokom 2006 rovnaký počet, z toho 23 sťažností, 7 petícií a 6 
iných podaní tvorili podnety, oznámenia, žiadosti, dopyty a pod. V uvedenom období neboli 
vybavené 3 podania, ktoré budú vybavené v roku 2008. Po zaevidovaní všetkých podaní do 
centrálnej evidencie petícií, sťažností a podaní boli tieto v prvom rade posudzované podľa 
svojho obsahu, nakoľko na vybavovanie podnetu nepostačuje len názor a označenie 
podnetu od občana, ktorý ho podáva, ale každé podanie musí spĺňať zákonom stanovené 
náležitosti. Takéto rozlišovanie má zabrániť tomu, aby sa právo občanov nezneužívalo a aby 
sa neobchádzalo konanie, ktorého postup v príslušnej veci upravujú osobitné predpisy.  
Po posúdení podaní boli tieto zadelené do nasledovných kategórií : 

1) sťažnosti – 23 podaní 
2) petície – 7 podaní 
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3) žiadosti o ochranu pokojného stavu – 1 podanie 
4) iné podania – 5 podaní 
 

Ďalej Ing. Anton Pišta, referent pre správne konanie, priestupky a sťažnosti, podrobnejšie 
informoval o riešení pridelených podaní na právne oddelenie MsÚ Prievidza. V závere tohto 
bodu Ing. Anton Pišta, konštatoval, že občania vo svojich podaniach často vyjadrujú 
nespokojnosť s riešením svojich záležitostí. O problémoch, na ktoré poukazujú, píšu  bez 
znalosti kompetencií samosprávy a najradšej sa obracajú priamo na primátora mesta. 
V mnohých prípadoch však podania neobsahujú základné predpoklady, aby mohol byť 
problém jednotlivcov vybavený. Obsah niektorých písomností je nečitateľný, nejasný, 
písomnosti sa v niektorých prípadoch týkajú konania, ktorého vybavovanie je upravené 
osobitným predpisom, alebo podanie neobsahuje adresu pisateľa a iné. Aj s takýmito 
písomnosťami sa však zamestnanec poverený vybavovaním sťažností musí detailne 
zaoberať a analyzovať ich obsah. V rámci procesu vybavovania sťažností je často z dôvodov 
rôznorodosti problematiky potrebné preštudovať rozsiahle materiály a množstvo zákonov. 
Uvedené kladie vysoké nároky na odbornosť zamestnancov vybavujúcich podnety občanov.  
        Kvalita, objektívnosť, dodržiavanie lehôt prešetrovania sťažností a v prípade potreby 
operatívne prijatie opatrení na nápravu a vyvodenie primeraných sankcií  voči jednotlivcom, 
sú jednými z predpokladov zvýšenia dôveryhodnosti mesta Prievidza ako orgánu verejnej 
správy. 
 MsZ uznesením č. 40/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo  Správu 
o vybavovaní sťažností, petícií, žiadostí o ochranu pokojného stavu a iných podmetov za rok 
2007. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  

 
 

- k bodu 5 - 
,,Správa SAD Prievidza, a. s., o použití finančných prostriedkov mesta 

v MHD Prievidza za obdobie 1. – 12./2007“ 
 

Ing. Pavel Pařízek, dopraný riaditeľ SAD Prievidza, a. s., uviedol, že na základe 
zmluvy o výkonoch vo verejnom záujme v MHD Prievidza sa uskutočnil dňa 13. 02. 2008 
prvý kontrolný deň na hospodárenie v MHD Prievidza za rok 2007 zo strany mesta. Na 
základe vyžiadania viacerých podkladov boli tieto predložené na ekonomické oddelenie 
mestského úradu. 
MHD Prievidza skončila za rok 2007 v strate  - 82 053,- Sk. Podľa zmluvy o výkonoch vo 
verejnom záujme bodu 5.3 je výška primeraného zisku dopravcu 3% z ekonomicky 
oprávnených nákladov, čo predstavuje pri ročných nákladoch 57 978 851,- Sk výšku 
dohodnutého zisku vo výške 1 739 365,- Sk. 
Výška doplatku mesta za výkony vo verejnom záujme za rok 2007 je 1 821 418,- Sk. 
Na základe požiadavky kontroly mesta na vyčíslenie pomernej časti straty pripadajúcej na 
výkony MHD v obvode mesta Bojnice sa predkladá štatistika kilometrických výkonov. V 
Štatistike sa uvažuje s výkonmi na linkách číslo 3, 7, 15 a 90, ktoré sú smerované na 
konečné zastávky v Bojniciach. 
Číslo linky                              Ubehnuté km cez pracovný deň                                   Ubehnuté km v deň 
prac. voľna 
03 – PD - Bojnice kúpele                                         161                                                                                      91 
07 – Dubnica – Bojnice kúpele                                  13                                                                                        0 
15 – PD – Dubnica                                                  105                       46 
90 – PD - Dubnica                81         46 
Km skutočné spolu za Bojnice           360                    183 
Km skutočné za MHD celkom                       5904                   3205 
% km na Bojnice             6,09 %                   5,71 % 
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Z nasledovného porovnania boli navrhnuté výkony pripadajúce na mesto Bojnice vo výške 
6% z celkových výkonov vo verejnom záujme v MHD Prievidza, čím sa mestá budú podieľať 
na vykrytí straty z výkonov vo verejnom záujme nasledovne: 
Prievidza   94 %     1 712 133.- Sk 
Bojnice     6 %        109 285.- Sk. 
 
Ďalej Ing. Pavel Pařízek, dopravný riaditeľ SAD Prievidza, a. s., informoval o ekonomickej 
cene cestovného za rok 2007, o doplatku cestovného do ekonomickej ceny za rok 2007, 
o vyčíslení nákladov pri zapracovaní požiadaviek zmeny cestovných poriadkov, o vyčíslení 
nákladov na označníky a vandalizmus a o počte cestujúcich, ktorí používajú MHD denne. 
 MsZ uznesením č. 41/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie Správu 
SAD Prievidza, a. s. o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza za obdobie 
január – december 2007 a schválilo finančný príspevok vo výške 1 712 133,- Sk pre SAD 
Prievidza, a. s. ako doplatok mesta Prievidza za výkony vo verejnom záujme za rok 2007. 
Hlasovanie: 26 poslancov za  

 
 

- k bodu 6 - 
,,Návrh Doplnku č. 8 k VZN mesta Prievidza č. 70/2003 o určení výšky platieb  

za poskytované sociálne služby v Domove dôchodcov v Prievidzi“ 
 

Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD Prievidza, uviedol, že návrh Doplnku č. 8 k VZN mesta 
Prievidza č. 70/2003 bol vypracovaný z dôvodu, že dochádza k zmene názvu VZN mesta 
Prievidza č. 70/2003 o určení výšky platieb za poskytované sociálne služby v Domove 
dôchodcov v Prievidzi a tiež preto, že stredisko na Ul. M. Rázusa bolo vybudované 
z prostriedkov mesta Prievidza, preto toto zariadenie bude uprednostňovať najmä občanov 
s trvalým pobytom na území mesta Prievidza. Ing. Rudolf Kollár informoval že názov 
Všeobecne záväzného nariadenia č. 70/2003 o určení výšky platieb za poskytované sociálne 
služby v Domove dôchodcov v Prievidzi sa nahrádza znením Všeobecne záväzné nariadenie 
č. 70/2003 o poskytovaní starostlivosti a určení výšky platieb za poskytované sociálne služby 
v Domove dôchodcov v Prievidzi. A v článku 2 – Rozsah nevyhnutných sociálnych služieb 
poskytovaných v DD sa dopĺňa o bod č. 3 v znení: 
 Stredisko M. Rázusa poskytuje sociálne služby najmä občanom s trvalým pobytom na 
území mesta Prievidza, ktorí sú odkázaní na riešenie sociálnej núdze poskytovaním 
starostlivosti v zariadení sociálnych služieb. 
 MsZ uznesením č. 42/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo doplnok č. 8 k VZN 
mesta Prievidza č. 70/2003. 
Hlasovanie: 26 poslancov za    
 

 
- k bodu 7 - 

,,Prehľad o pridelených bytoch za obdobie 7. – 12./2007“ 
 

 O Prehľade o pridelených bytoch za obdobie 7. – 12. /2007 prítomných informovala 
Bc. Jana Králová, vedúca sociálneho oddelenia, informovala o pridelených bytoch za 2. 
polrok 2007 a uviedla, že v 2. polroku 2007 bolo pridelených 28 bytov, z toho: 

- zo starej výstavby        7 bytov 
- z novej výstavby                 21 bytov 

 Ciglianska cesta I. 2642 (dvojizbové byty)            18 bytov 
 Ciglianska cesta I. 2668 (dvojizbové a trojizbové byty) 2 byty 
 Ciglianska cesta 9A (jednoizbové pavlačové byty)  1 byt. 

 
Do rozpravy sa prihlásila Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, a informovala 

sa prečo dochádza k častej migrácii nájomníkov bývajúcich v objekte na Ciglianskej ceste. 
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Bc. Jana Králová uviedla, že tieto byty boli postavené ako štartovacie byty pre mladé rodiny 
a pokiaľ si svoju bytovú situáciu vyriešili inak, dochádza k ich odsťahovaniu.   

MsZ uznesením č. 43/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie prehľad 
o pridelených bytoch. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 

 
 

- k bodu 8 - 
,,Doplnenie kritérií na poskytovanie jednorazovej dávky v hmotnej núdzi  

občanom mesta Prievidza“ 
 

 Bc. Jana Králová, vedúca sociálneho oddelenia, predložila požiadavku o doplnenie 
kritérií na poskytovanie jednorazovej dávky v hmotnej núdzi občanom mesta Prievidza 
a uviedla, že MsZ dňa 24. 02. 2004 uznesením č. 22/04 schválilo Kritéria na poskytovanie 
jednorazovej dávky v hmotnej núdzi občanom mesta Prievidza. Podľa daného materiálu 
mesto Prievidza môže poskytnúť pomoc v hmotnej núdzi širšiemu okruhu občanov, a to: 

- Občanovi, ktorého maximálna výška príjmu je 10 000,- Sk 
- Občan, ktorého príjem presahuje hranicu životného minima o 1 000,- Sk 
- Občanovi, ktorý má odôvodnený rozšírený účel (na zdravotnícke pomôcky, pomoc pri 

úmrtí v rodine, poplatky v škole v prírode, plavecké kurzy, letné tábory, nutná 
hospitalizácia a pod.). 
Z dôvodu úspory finančných prostriedkov z rozpočtu mesta  a opakovaných žiadostí 

o poskytnutie jednorazovej dávky občanmi mesta, ktorí sa ničím nepričiňujú k zmene svojej 
sociálnej situácie sa odporúča prijať doplnenie kritérií na poskytovanie jednorazovej dávky 
v hmotnej núdzi občanom mesta Prievidza, a to nasledovne:  
V bode Výška a forma jednorazovej dávky v hmotnej núdzi bude stanovená individuálne, 
podľa aktuálnej sociálnej situácie občana a fyzických osôb, ktoré sa s občanom spoločne 
posudzujú doplniť :  
- Jednorazová dávka v hmotnej núdzi môže byť priznaná najviac 2-krát po sebe 
v posledných troch rokoch. To neplatí, ak  sa občan, resp. rodina ocitne v závažných 
životných situáciách a to v prípade živelnej pohromy /požiar, povodeň/, úmrtia v rodine 
spoločne posudzovaných osôb,  návštevy dieťaťa v škole prírody, na lyžiarskom, plaveckom 
výcviku a iných školských aktivitách, resp. formou vecnej dávky.  
V bode Okruh občanov doplniť: 
- občan v hmotnej núdzi a fyzické osoby, ktoré sa s občanom v hmotnej núdzi 

spoločne posudzujú, musia byť evidovaní na ÚPSVaR ako žiadateľ o zamestnanie 
- občan v hmotnej núdzi a fyzické osoby, ktoré sa s občanom v hmotnej núdzi spoločne  
            posudzujú sa zúčastňujú na verejno-prospešných prácach. 
 MsZ uznesením č. 44/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo doplnenie kritérií na 
poskytovanie jednorazovej dávky v hmotnej núdzi. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

 
- k bodu 9 - 

,,Správa o činnosti Mestskej polície Prievidza za obdobie 1. – 12./2007“ 
 

JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, uviedol, že rok 2007 bol veľmi významným 
rokom pre Mestskú políciu Prievidza nielen tým, že MsP Prievidza úspešne získali certifikát  
manažérstva kvality ISO 9001:2000 ako jediná MsP na Slovensku,  ale aj tým, že dňa 31. 
01. 2007 si MsP pripomenula 16. výročie existencie  MsP ako neodmysliteľnej súčasti 
mesta Prievidza pri zabezpečovaní verejného poriadku v meste, ochrane jeho obyvateľov 
a iných osôb  pred ohrozením ich života, zdravia i majetku, ochrany životného prostredia 
a plnení úloh vyplývajúcich zo všeobecne záväzných nariadení, z uznesení mestského 
zastupiteľstva a z rozhodnutí  primátora mesta. 
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 MsP Prievidza bola zriadená mestským zastupiteľstvom v zmysle zákona o obecnom 
zriadení a uznesením č.  5/1991 dňa 31. 01. 1991 ako poriadkový útvar mesta. Po celú dobu 
od svojho vzniku úspešne zápasila s problémami. Za obdobie  16 ročného pôsobenia 
preukázala svoju opodstatnenosť  a nezastupiteľnosť v štruktúre orgánov mesta Prievidza. 
Posledné komplexné hodnotenie činnosti - Správa o činnosti MsP Prievidza za rok 2006 - 
bolo prerokované MsZ  dňa 27. 02. 2007 a schválené  uznesením č. 14/07. Správa  za 
obdobie roka  2006 bola v súlade so  zákonom č. 333/2003, ktorým sa mení a dopĺňa zákon 
SNR č. 564/1991 Zb. o obecnej polícií v znení neskorších predpisov, predložená na 
Ministerstvo vnútra SR, Prezídium policajného zboru, oddelenie pre dohľad nad mestskými  
a  obecnými políciami v Slovenskej republike. Ďalej stručne informoval o obsahu správy 
a dodal, že po jej schválení v MsZ v Prievidzi bude predložená tak ako po iné roky na 
Ministerstvo vnútra SR.  
 JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, tiež informoval o zriadení tiesňovej linky pre 
hluchonemé a nepočujúce osoby, ktorá bude pracovať na princípe služby telefonického 
operátora, umožňujúca prepis SMS správy, odoslanej z mobilného telefónu na pevnú linku, 
vybavenú záznamovým zariadením. Softvér operátora upraví písanú správu do zvukovej 
podoby a príslušník stálej služby MsP ju prevezme ako bežný oznam s komentárom, že ho 
poslala nepočujúca osoba.  
 MsZ uznesením č. 45/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Správu o činnosti 
Mestskej polície Prievidza za obdobie 01. 01. 2007 do 31. 12. 2007. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
      

 
- k bodu 10 - 

,,Návrh na zmenu organizačnej štruktúry Mestskej polície Prievidza“ 
 
 JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, uviedol, že Mestská polícia Prievidza, okrem 
činností vyplývajúcich zo zákona o obecnej polícii  v znení neskorších zmien a predpisov, 
sleduje i efektívnosť práce na jednotlivých úsekoch. Činnosť MsP je veľmi rozsiahla a preto, 
na základe posledného recertifikačného auditu zameraného na preverenie plnenia 
požiadaviek certifikačnej normy, efektívnosti a účinnosti existujúceho systému manažérstva 
kvality na MsÚ, vyplynula požiadavka na zadefinovanie samotného manažérskeho systému i 
pre Mestskú políciu Prievidza, ktorý by bol zároveň naviazaný na SMK MsÚ Prievidza. 
Zároveň z protokolu recertifikačného auditu vyplynula i požiadavka, z dôvodu lepšieho 
pochopenia filozofie SMK, vyškoliť  interných audítorov  z príslušníkov a zamestnancov MsP, 
ktorá doposiaľ nemala vyškoleného ani jedného interného audítora.  
 Z tohto dôvodu bolo potrebné zapracovať manažéra kvality a správcu dokumentácie  
vyčleneného na prácu v systéme manažérstva kvality ISO  9001:2000 Mestskej polície 
Prievidza do organizačnej štruktúry,  ktorá rovnako ako i iné formuláre a karty procesov 
musela prejsť menšou „rekonštrukciou“, tak aby adekvátne zodpovedala  požiadavkám 
systému. Na základe uvedených skutočností  pristúpila  Mestská polícia Prievidza 
k potrebným opatreniam, ktoré zahŕňajú organizačnú  štruktúru MsP v zmysle požiadaviek 
SMK s účinnosťou od  01. 03. 2008 nasledovne, podľa priloženej organizačnej štruktúry. 
 MsZ uznesením č. 46/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu organizačnej 
štruktúry MsP Prievidza. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 11 - 
,,Návrh Doplnku č. 1 k Organizačnému a prevádzkovému poriadku 

Mestskej polície Prievidza“ 
 

 V tomto bode rokovania JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, informoval, že Mestské 
zastupiteľstvo v Prievidzi schválilo na svojom zasadnutí dňa  27. 06. 2006 uznesením č. 
185/06 Organizačný a prevádzkový poriadok MsP Prievidza. Vzhľadom k tomu, že  činnosť 
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MsP je veľmi rozsiahla a na základe posledného recertifikačného auditu zameraného na 
preverenie plnenia požiadaviek certifikačnej normy, efektívnosti a účinnosti existujúceho 
systému manažérstva kvality (SMK) na MsÚ, vyplynula požiadavka na zadefinovanie 
samotného manažérskeho systému i pre MsP, ktorý by bol zároveň naviazaný na SMK MsÚ 
Prievidza, bolo potrebné pristúpiť i k zmenám  vo schválených interných smerniciach MsP 
Prievidza.   
SMK  umožní MsP zaoberať sa kvalitou a stabilitou svojich procesov, ich riadením 
a neustálym zlepšovaním, aby bola schopná garantovať  kvalitu svojej práce a služieb 
s uspokojením potrieb občanov mesta Prievidza. Práca v systéme si vyžaduje aj tzv: 
„prospešnú byrokraciu“, čo znamená, že bolo  potrebné upraviť existujúce interné smernice 
MsP Prievidza podľa potrieb  SMK. Na základe uvedených skutočností  pristúpila  MsP 
Prievidza k potrebným opatreniam, ktoré zahŕňajú zmenu  Organizačného a prevádzkového 
poriadku MsP Prievidza, zmenu Pracovného poriadku MsP Prievidza, ako i zmenu v Štatúte 
MsP Prievidza v zmysle požiadaviek  SMK, s účinnosťou od  01. 03. 2008. 
 V rámci rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a upozornila, že by 
bolo vhodné vypustiť z pracovných náplní príslušníkov MsP, že sa riadia rokovacím 
poriadkom MsR, MsZ a komisií MsZ. 
 MsZ uznesením č. 47/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo doplnok 
organizačného a prevádzkového poriadku MsP Prievidza. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 12 - 
,,Návrh Doplnku č. 1 k Štatútu Mestskej polície Prievidza“ 

 
 JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, uviedol, že Štatút MsP sa tiež mení v dôsledku 
pridelenia certifikátu ISO 9001:2000 a s tým prijatých opatrení. 
 MsZ uznesením č. 48/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice schválilo Štatút MsP. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
  

- k bodu 13 - 
,,Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku“ 

 
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila prítomným 6 žiadostí 

o kúpu nehnuteľností, a to: 
  

1) Žiadosť Ladislava Vaska - SKLONA, bytom Prievidza, Na Karasiny č.  69/3,  o kúpu 
časti pozemku  v k. ú. Prievidza, z parc. č. 2059/1 vo výmere približne 96 m2, za účelom 
využitia pozemku ako manipulačný priestor a tiež na prístup do prevádzky sklenárstva.  

MsZ uznesením č. 49/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice schválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, vo výmere podľa skutočného zamerania geometrickým plánom 
pre Ladislava Vaska - SKLONA,  za cenu 1500,- Sk/m2 s podmienkou, že hranica pozemku 
bude 1,20 m od objektov na vedľajších parcelách, so zriadením vecného bremena – práva 
uloženia inžinierskych sietí na predávanom pozemku a práva prístupu za účelom ich údržby 
a opravy v prospech správcov inžinierskych sietí. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
2) Žiadosť Katky Nechalovej, bytom Prievidza, Ul. Novackého č. 389/4,  o výnimku 
z Pravidiel pre predaj nehnuteľností z majetku mesta fyzickým a právnickým osobám, 
možnosť pokračovať  v splácaní kúpnej ceny podľa pôvodného splátkového kalendára 
(schválený   predaj nehnuteľností  uzn. MsZ č. 27/07  dňa 28.02.2007  formou splátkového 
kalendára na obdobie piatich rokov). 
 MsZ uznesením č. 50/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo výnimku, možnosť  
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pokračovať v splácaní kúpnej ceny podľa pôvodného splátkového kalendára zo dňa 16. 05. 
2007 pre  Katku Nechalovú, Prievidza.  
Hlasovanie: 27 poslancov za 
  
3) Žiadosť spoločnosti PTH, a. s., so sídlom Prievidza, Ul. G. Švéniho 3H, o kúpu 
nehnuteľností  v k. ú. Prievidza, a to objektu na Šumperskej ulici č. 3 (výmenníkovej stanice  
VS-10), súpis. č.  10748 a pozemku pod objektom, parc. č. 2056/1 vo výmere 313 m2, za 
účelom vybudovania komplexného pracoviska údržby. 
 MsZ uznesením č. 51/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj 
nehnuteľností v k. ú. Prievidza, a to objektu na Šumperskej ulici č. 3 súpis. č. 10748 
a pozemku pod objektom, parc. č. 2056/1 vo výmere 313 m2, pre  spoločnosť PTH, a. s., 
Prievidza, za účelom vybudovania  komplexného pracoviska údržby, za cenu,  ktorá bude 
výsledkom aritmetického priemeru ceny znaleckých posudkov vypracovaných dvomi 
nezávislými znalcami. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
4) Informáciu ohľadom Geometrického plánu č. 02/2008 na zameranie  pozemku v k. ú. 
Prievidza, časť z parc. č. 4996/1, ktorý bol uznesením MsZ  č. 415/07 dňa 18. 12. 2007 
schválený na odpredaj  pre Ing. Martina Bugára, bytom Prievidza. 

MsZ uznesením č. 52/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, zrušilo uznesenie MsZ č. 
415/07 zo dňa 18. 12. 2007, ktorým bol schválený na odpredaj  pozemok v k. ú. Prievidza, 
časť z parc. č. 4996/1, pre Ing. Martina Bugára, na základe odporučenia VVO č. III. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 2 poslanci proti  
 
5) Žiadosť Terézie Šůsovej, bytom Bratislava,  Hálová ul. č.8, o kúpu časti pozemku  v k. ú. 
Prievidza z parc. č. 2757/1 vo výmere približne 7,75 m2, za účelom zarovnania hranice 
pozemku z dôvodu zamedzenia problémového zákutia. 
MsZ uznesením č. 53/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj časti pozemku v k. 
ú. Prievidza, pre Teréziu Šůsovú,  bytom Bratislava,  za cenu 1500,- Sk/m2, so zriadením 
vecného bremena – práva uloženia inžinierskych sietí na predávanom pozemku a práva 
prístupu za účelom ich údržby a opravy v prospech správcov  inžinierskych sietí. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
6) Žiadosť Radoslava Hanzela – RADEVA, Nová ul. č. 22/7, Kanianka, o predĺženie 
Nájomnej zmluvy č. 5/2005 zo dňa 04. 04. 2005 v znení Doplnku č. 1 na prenájom častí 
pozemkov v k. ú. Prievidza parc. č. 2120 a 2121 na obdobie 5 rokov, a to od 01. 04. 2008.  

MsZ uznesením č. 54/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo predĺženie Nájomnej 
zmluvy č. 5/2005 v znení Doplnku č. 1 na prenájom častí pozemkov v k. ú. Prievidza obdobie 
od 01. 04. 2008 do 31. 03. 2013 pre Radoslava Hanzela  – RADEVA, s podmienkou, že  
nájomná zmluva bude vypovedaná bez náhrady škody v prípade, ak by stavba bránila 
stavebným úpravám  námestia.  
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 14 - 
,,Majetkoprávne vyporiadanie nehnuteľností“ 

 
 Eva Bogdanová, právnička MsÚ, na zasadnutí MsZ predložila niekoľko žiadostí na 
majetkovoprávne vyporiadanie, a to: 
 
Žiadosť Jána Kršku o majetkovoprávne vyporiadanie pozemku  pôvodne v k. ú. Necpaly nad 
Nitrou časť PK parc. č. 680  podľa zamerania geometrickým plánom pre potreby ZŠ na 
Malonecpalskej ulici  v Prievidzi vo vlastníctve Jána Kršku a manž. zámenou za pozemky 
pôvodne v k. ú. Necpaly nad Nitrou časť PK parc. č. 684 , časť PK parc. č. 225 a časť  CKN 
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parc. č. 6577  vo vlastníctve  mesta Prievidza podľa zamerania GP, pričom rozdiel 
v zamieňaných výmerách  Ján Krško doplatí mestu Prievidza v cene najviac 150,- Sk/m2. 
  MsZ uznesením č. 55/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo majetkovoprávne 
vyporiadanie pozemku pôvodne v k. ú. Necpaly nad Nitrou časť  PK parc. č. 680  podľa 
zamerania geometrickým plánom pre potreby ZŠ na Malonecpalskej ulici v Prievidzi vo 
vlastníctve Jána Kršku a manž. zámenou za pozemky pôvodne v k. ú. Necpaly nad Nitrou vo 
vlastníctve mesta Prievidza podľa zamerania GP, pričom rozdiel  v zamieňaných výmerách  
Ján Krško doplatí mestu Prievidza v cene 150,- Sk/m2. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť Viktora Perniša a manž., bytom Prievidza,  o majetkovoprávne vyporiadanie časti 
pozemku  v k. ú. Prievidza parc. č. 1208/59 vo výmere podľa zamerania GP (približne  110 
m2),  ktorý užívajú 15 rokov ako záhradu  prevodom z vlastníctva mesta Prievidza za 
symbolickú cenu. 

MsZ uznesením č. 56/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo majetkovoprávne 
vyporiadanie časti pozemku  v k. ú. Prievidza parc. č. 1208/59 vo výmere podľa zamerania 
geometrickým plánom prevodom z vlastníctva mesta Prievidza do vlastníctva Viktora Perniša 
a manž.,   bytom Prievidza,  za  cenu 172,- Sk/m2  s tým, že do  zmluvy bude  zakotvená 
podmienka dodržania účelu  - záhrada pod  výhradou, že mesto má právo odstúpiť od 
zmluvy.  
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť Róberta Blaschku, bytom Prievidza, o majetkovoprávne vyporiadanie časti 
nehnuteľnosti pôvodne v k. ú. Necpaly nad Nitrou, ktorá je vo výmere 903 m2 na základe 
neplatnej zmluvy vo vlastníctve mesta Prievidza, a to  vyporiadanie formou pridelenia 
náhradných pozemkov v k. ú. Prievidza vo výmere podľa zamerania GP, najviac vo výmere 
903 m2. 
 Táto žiadosť bola stiahnutá z rokovania, nakoľko sa k nej nevyjadrila komisia 
výstavby a ÚP a ani architekt mesta.  
  
Žiadosť  Soni Žambokrétyovej – A-Sport, Prievidza, o prevod časti nehnuteľnosti  v  k. ú  
Prievidza  parc. č. 3978/26 vo výmere podľa zamerania GP približne 22 m2, ktorý je vo 
vlastníctve mesta Prievidza, a ktorý ako nájomca predmetného pozemku využije na 
vybudovanie prístupového schodiska k budove A-sportu. 

MsZ uznesením č. 57/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo prevod časti 
nehnuteľnosti  v  k. ú  Prievidza,  vo výmere podľa  zamerania geometrickým plánom 
približne 22 m2  do vlastníctva Soni Žambokrétyovej – A-Sport Prievidza, za cenu 269,- 
Sk/m2,  za účelom vybudovania prístupového schodiska k budove A-Sportu. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
 

- k bodu 15 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 1 - Návrh  na vyradenie hmotného majetku z evidencie majetku mesta 

 Mgr. Jozef Topoľský, konateľ SMMP, s. r. o., uviedol, že z dôvodu zastaraného 
a morálneho opotrebovaného technologického zariadenia výmenníkových staníc VS 6 a VS 
7 ako aj tepelných rozvodov, ktorými boli zásobované teplom bytové a nebytové objekty 
v lokalite Dlhá ul., Nábr. sv. Cyrila a na Ul. Škarvana, spoločnosť PTH, a. s., Prievidza, každý 
rok vykazovala nemalé finančné prostriedky na odstraňovanie porúch a havarijných stavov 
na daných okruhoch. V roku 2006 bola do investičného plánu zaradená kompletná 
rekonštrukcia zásobovania teplom okruhov VS 6 a VS 7, ktorá je v súčasnosti pred 
dokončením. Rekonštrukcia spočívala z rekonštrukcie rozvodov tepla a ich výmeny za 
predizolované potrubie. Nové rozvody vedú z časti v pôvodných trasách a z časti v nových 
trasách. Výroba tepla sa decentralizovala z veľkých VS do malých domovských VS. 
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Zdemontované merače tepla sú nefunkčné a nie sú vhodné na ďalšie použitie. Z uvedených 
dôvodov navrhujeme za spoločnosť PTH, a. s., staré rozvody tepla a technológie VS 
a merače tepla vyradiť z majetku mesta.    
 MsZ uznesením č. 58/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo vyradenie hmotného 
majetku. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Bod č.  2 - Informácia ohľadom rozmiestnenia veľkoobjemových kontajnerov v meste 

Prievidza v l.   polroku 2008 
Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, informoval, že veľkoobjemové 

kontajnery na likvidáciu objemného odpadu v I. polroku 2008 navrhuje odbor výstavby 
rozmiestniť jednorázovo, počas dvoch týždňov, t. j. 2 x 20 zberných miest. Toto jarné 
upratovanie musí prebehnúť ako obyčajne do veľkonočných sviatkov, ktoré sú v tomto roku 
veľmi zavčasu. Následne informoval o termínoch rozmiestnenia VK, a to: 
Rozmiestnenie VK  1. týždeň x 20 miest     03. 03. – 09. 03. 2008 
Rozmiestnenie VK  2. týždeň x 20 miest    10. 03. – 16. 03. 2008 
Dočistenie lokalít       16. 03. – 20. 03. 2008 
Veľkonočné sviatky       21. 03. – 24. 03. 2008 
–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 Rozmiestnenie kontajnerov  -  základné školy 
     materské školy  31. 03. 13. 04. 2008 
     záhradkárske osady 
 
Dodal, že týmto spôsobom zberu sa predpokladá ušetrenie finančných prostriedkov v I. 
polroku 2 mil. Sk, oproti celoročnému rozmiesteniu VK. Pre II. polrok bude spôsob zberu 
opäť prehodnotený.  
 Mgr. Eleonóra Porubcová, poslankyňa MsZ, odporučila, aby sa VK rozmiestňovali 
počas celého roku ako v roku 2007. 
 MsZ uznesením č. 59/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o rozmiestnení VK v zmysle harmonogramu. 
Hlasovanie: 24 poslancov za    
 

Bod č. 3 - Informácia o stave prípravy peších zón v meste Prievidza 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, informoval o stave príprav 
obnovy peších zón v meste Prievidza, následne sa vyjadril k úprave každej pešej zóny 
zvlášť, a to:   
Námestie slobody  
Projekt je pripravený, ale je potrebné jeho prepracovanie z dôvodu doprojektovania obnovy 
schodísk pri pamätníku. Predpokladané náklady realizácie sú vyčíslené na 4,5 mil. Sk. Na 
obnovu fontány je potrebné vyhlásiť výtvarnú súťaž pričom predpokladané náklady 
predstavujú čiastku 7,5 mil. Sk. 
Pešia zóna Piaristická ulica 
Bola pripravená štúdia. Pripravuje sa projekt pre stavebné povolenie. Časť pozemkov je vo 
vlastníctve Kolégia piaristov, s ktorými bola vypracovaná a podpísaná len nájomná zmluva. 
Predpokladané náklady na  stavbu sú vyčíslené na čiastku   20 mil. Sk.            
Park – Šumperská ulica, Bakalárska ulica (pred úradom práce) 
Bola vypracovaná štúdia. Predpokladané náklady obnovy boli vyčíslené na čiastku 15 mil. 
Sk. Pozemky sú  vysporiadané. 
Námestie J. C. Hronského  
Bola vypracovaná štúdia. Predpokladané náklady na obnovu sú  20 mil. Sk. Pozemky 
v súčasnosti nie sú vysporiadané úplne, ale  pravdepodobne len čiastočne. 
Námestie pred kinom Baník 
Štúdia zatiaľ nebola vypracovaná. Postupne sa obnovuje z vlastných prostriedkov mesta, 
boli vymenené lavičky, obnovuje sa záhon. V prípade obnovy sú potrebné náklady na 
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obnovu vyčíslené na 5 mil. Sk, čo predstavuje výmenu dlažby s podložím a odvodnenie. 
Pozemky sú vo vlastníctve mesta. 
 MsZ uznesením č. 60/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie prípravu 
obnovy peších zón v meste Prievidza. 
Hlasovanie: 21 poslancov za   
 

Bod č. 4 - Spolupráca so StVPS, a.s., VEOLIA pri rekonštrukciách 
vodovodov a kanalizácií 

Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci výstavby a RR, v rámci tohto bodu rokovania uviedol, že 
vzhľadom na veľký počet investičných akcií pripravovaných k realizácií na rok 2008 – 2009 
sa obrátila na mesto spoločnosť StVPS, a. s., VEOLIA, s návrhom spolupráce pri 
rekonštrukciách kanalizácií a vodovodov. Touto spoluprácou by bolo možné zabezpečiť 
obnovu týchto akcií: 
1. Prievidza, Mariánska ul., rekonštrukcia vodovodu 

Súčasný stav: Potrubie je staré a poruchové v dĺžke 550 m, dochádza k častým 
poruchám a rozkopávkam komunikácie.  

 
2. Prievidza, Ul. T. Milkina a Ul. J. G. Tajovského, rekonštrukcia kanalizácie 

Súčasný stav: Kanalizácia je opotrebovaná a má nevyhovujúci profil. Pri dažďoch 
dochádza k zdvihnutiu hladiny a zatápaniu pivničných priestorov na uvedených uliciach.  

 MsZ uznesením č. 61/08, ktoré tvorí prílohu  zápisnice, schválilo spoluprácu mesta 
Prievidza so spoločnosťou StVPS, a. s., VEOLIA.  
Hlasovanie: 20 poslancov za 
 

Bod č.  5 - Informácia ohľadom prepracovania projektov na rekonštrukciu školských 
a predškolských zariadení mesta Prievidza 

Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, prítomných informoval 
o potrebe zmeny investičných projektov pre rekonštrukciu školských zariadení  (projekty na 
rekonštrukciu ZŠ Energetikov, ZŠ Rastislavova, ZŠ Sama Chalupku III). 

MsZ uznesením č. 62/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zaradenie 
finančných prostriedkov vo výške 100 tis. Sk do I. úpravy rozpočtu mesta Prievidza na rok 
2008 na zabezpečenie prepracovania projektov na rekonštrukciu školských zariadení - ZŠ 
Energetikov, ZŠ Rastislavova, ZŠ Sama Chalupku III. 
Hlasovanie: 18 poslancov za 
 

Bod č. 6 - Návrh komisie na posúdenie plnenia zmluvy o nájme majetku 
- Športová hala v Prievidzi 

Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, uviedla, že na rokovaní MsZ dňa 
29. 01. 2008 vyplynula požiadavka na zriadenie dočasnej komisie na posúdenie plnenia 
Zmluvy o nájme hnuteľného  a nehnuteľného majetku a obstarávaní činností  uzatvorenej 
s Hornonitrianskymi  baňami Prievidza, a. s. Ďalej uviedla, že z tohto dôvodu na tomto 
zasadnutí predkladá zloženie komisie a to: 
Predseda komisie: Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta 
Členovia:                Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ 
                       Jozef Krško, predseda komisie športu 
          Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ  
                                Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru MsÚ 
                                Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia MsÚ 
                                Ing. Mária Šimková, vedúca oddelenia výstavby a verejných prác MsÚ 
                     Peter Tichý, predseda Olympijského klubu Prievidza, 
          Ing. Ivan Bartoš, člen komisie športu. 
 MsZ uznesením č. 63/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zloženie komisie na 
posúdenie plnenia Zmluvy o nájme hnuteľného  a nehnuteľného majetku a obstarávaní 
činností. 
Hlasovanie: 18 poslancov za 
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Bod č. 7 - Návrh na zástupcu mesta do funkcie riaditeľa n. o. Harmónia 
Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, prítomných informovala 

o návrhu na zástupcu mesta do funkcie riaditeľa n. o. Harmónia, a uviedla, že Mestské 
zastupiteľstvo v Prievidzi uznesením č. 384/03 zo dňa 28. 10. 2003 schválilo založenie 
neziskovej organizácie HARMÓNIA, n. o., pričom ako zástupca mesta bola do funkcie 
riaditeľa organizácie schválená p. Alžbeta Borková, poslankyňa Mestského zastupiteľstva 
v Prievidzi a členka Mestskej rady v Prievidzi. Po tom, ako pani Borková nebola zvolená za 
poslankyňu Mestského zastupiteľstva v Prievidzi sa pretrhol plynulý tok informácií z mesta do 
organizácie a naopak, a narušila sa kontinuita zabezpečovania agendy organizácie. 
Vzhľadom na oblasť všeobecne prospešných služieb, ktoré organizácia zabezpečuje na 
úseku poskytovania sociálnej pomoci a humanitárnej starostlivosti bolo by vhodné, aby 
funkciu riaditeľa organizácie vykonávala osoba, ktorá ovláda pomerne zložitú tzv. „sociálnu“ 
legislatívu a má prístup k informáciám na meste, ktoré sa týkajú činnosti organizácie. Na 
základe uvedeného bolo navrhnuté, aby ako zástupca mesta do funkcie riaditeľky neziskovej 
organizácie bola schválená Mgr. Oľga Ďurčenková.  
 MsZ uznesením č. 64/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Mgr. Oľgu 
Ďurčenkovú ako zástupcu mesta do funkcie riaditeľky n. o. Harmónia. 
Hlasovanie: 19 poslancov za 

 
Bod č. 8 - Návrh na zmenu členov bytovej rady 

Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval o potrebe zmeny členov 
bytovej rady, nakoľko niektorí jej členovia sa z pracovných i súkromných dôvodov nemôžu 
zúčastňovať na zasadnutiach bytovej rady. Jedná sa o členov: 
Mikuláš Ďurják, Ing. Mgr. Michal Mladý a PhDr. Tatiana Poliaková, PhD. Následne predložil 
návrh, aby na miesto spomínaných členov boli schválení za nových členov bytovej rady: 
Mgr. Dagmar Jenisová, Bc. Jana Králová a Ing. Silvia Prostináková. 
 MsZ uznesením č. 65/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu členov 
bytovej rady. 
Hlasovanie: 19 poslancov za 
    

Bod č. 9 - Informácia HFK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
na činnosť v mesiacoch november, december 2007 a žiadosť o uvoľnenie ďalšej časti 

schváleného  finančného príspevku 
Informácia HBK Prievidza o použití poskytnutých finančných  prostriedkov a žiadosť 

o uvoľnenie ďalšej časti schváleného finančného príspevku 
Žiadosť MŠHK Prievidza o poskytnutie finančného príspevku 

 V rámci tohto bodu rokovania Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské 
aktivity, informoval o žiadostiach športových klubov o poskytnutie finančných prostriedkov na 
činnosť klubov v nasledujúcich mesiacoch, a to: 
 

Informáciu Hornonitrianskeho futbalového klubu Prievidza, o použití poskytnutých fin. 
prostriedkov  vo výške 1 200 tis. Sk, ktoré boli určené na zabezpečenie činnosti HFK 
Prievidza v I. lige v sezóne 2007/2008  v mesiacoch november a december 2007, a žiadosť 
Hornonitrianskeho futbalového klubu Prievidza o uvoľnenie ďalšej časti schválených fin. 
prostriedkov  vo výške  600 tis. Sk na zabezpečenie činnosti klubu v I. lige v sezóne 
2007/2008 v mesiaci január 2008. 

MsZ uznesením č. 66/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej 
časti schválených fin. prostriedkov vo výške 600 tis. Sk pre Hornonitriansky futbalový klub 
Prievidza na zabezpečenie činnosti klubu v I. lige v sezóne 2007/2008 v mesiaci január 
2008, pričom finančné prostriedky budú uvoľnené prostredníctvom spol. UNIPA, s. r. o., 
Prievidza.  
Hlasovanie: 17 poslancov za, 3 poslanci sa zdržali 

 
Žiadosť  Hornonitrianskeho basketbalového klubu Prievidza, Olympionikov č. 4, 

o finančný príspevok vo výške 4 mil. Sk na činnosť v roku 2008. K tejto žiadosti predložil 
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Vladimír Revický, poslanec MsZ, poslanecký návrh na uvoľnenie finančných prostriedkov vo 
výške 600 tis. Sk pre Hornonitriansky basketbalový klub Prievidza na činnosť v mesiaci 
marec 2008. 
 MsZ uznesením č. 67/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie 
finančných prostriedkov vo výške 600 tis. Sk pre Hornonitriansky basketbalový klub 
Prievidza, na činnosť klubu v mesiaci  marec 2008. 
Hlasovanie: 18 poslancov za 

 
Informáciu Mestského športového hokejového klubu Prievidza o použití poskytnutých 

finančných prostriedkov vo výške 850 tis. Sk na činnosť klubu v mesiacoch november 
a december 2007 a žiadosť Mestského športového hokejového klubu o uvoľnenie ďalšej 
časti schválených finančných prostriedkov na činnosť klubu.  
 MsZ uznesením č. 68/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej 
časti schválených finančných prostriedkov vo výške 450 tis. Sk pre Mestský športový 
hokejový klub Prievidza na zabezpečenie činnosti klubu v mesiaci január 2008. 
Hlasovanie: 21 poslancov za  
 

Bod č. 10 - Návrh na odvolanie člena správnej rady TIK Prievidza, n. o., 
a návrh na zvolenie nového člena správnej rady TIK Prievidza, n. o. 

 Michal Dobiáš, poslanec MsZ, predložil návrh na odvolanie Ing. Lýdie Ondrejkovej  
z členstva Správnej rady neziskovej organizácie Turisticko-informačná kancelária mesta 
Prievidza a navrhol na zvolenie Ing. Miroslava Kratku za člena Správnej rady neziskovej 
organizácie Turisticko-informačnej kancelárie mesta Prievidza. Uviedol, že táto zmena bola 
navrhnutá z dôvodu, že Ing. Lýdia Ondrejková bola zvolená za riaditeľku Turisticko-
informačnej kancelárie mesta Prievidza a táto funkcia nie je zlučiteľná s členstvom v správnej 
rade TIK Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 69/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zvolenie Ing. 
Miroslava Kratku za člena správnej rady TIK Prievidza 
Hlasovanie: 20 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal   

 
 

- k bodu 16 - 
,,D i s k u s i a    p r e   o b č a n o v“ 

 
 Do diskusie pre občanov sa prihlásila p. Šůsová a žiadala o zníženie kúpnej ceny 
pozemku v k. ú. Prievidza, vo výmere približne 8 m2 z dôvodu zamedzenia problémového 
zákutia. Tento pozemok jej bol odpredaný na tomto MsZ v rámci bodu 13 – žiadosti o kúpu 
nehnuteľností, za cenu 1500,- Sk/m2 , čo sa jej zdá byť za 8 m2 neúmerne vysoká cena. Po 
diskusii na zníženie tejto kúpnej ceny bola navrhnutá cena 1000,- Sk/m2 a však ani s touto 
cenou pani Šůsová nesúhlasila a uviedla, že podá ďalšiu žiadosť o zníženie tejto kúpnej 
ceny.  
 
 

- k bodu 17 - 
,,I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v“ 

 
 Július Urík, poslanec MsZ, sa informoval, prečo boli zrušené bezplatné vstupy do 
plavárne pre darcov krvi a poplatok bol zvýšený na 30,- Sk/vstup/osoba. Požiadal o opätovné 
zníženie tohto poplatku na bezplatnú hranicu.  Ing. Soňa Tencerová, zástupkyňa spoločnosti 
UNIPA, spol. s r. o., upozornila, že vstupné je ešte stále zvýhodnené oproti ostatným 
návštevníkom, ktorí platia 50,- Sk/vstup/osoba. Dodala, že potvrdenia o držbe ocenenia 
Jánskeho plakety je prenosné z osoby na osobu a dochádza k jeho zneužívaniu, darcovia 
krvi na plavárni často vykonávali len svoje hygienické potreby. MUDr. Jozef Loja. CSc., 
poslanec MsZ, podporil požiadavku Júliusa Uríka, a informoval o počte držiteľov 
diamantovej, zlatej, striebornej s bronzovej Jánskeho plakety. Odporučil, aby tieto výhody 
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voľných vstupov do plavárne boli poskytované aspoň pre darcov, ktorí už sú držiteľmi 
striebornej, zlatej alebo diamantovej Jánskeho plakety. Mgr. Eleonóra Porubcová, 
poslankyňa MsZ, podporila oboch poslancov v ich požiadavke, nakoľko je zástancom 
názoru, aby boli darcovia krvi nejakým spôsobom ocenení. Zároveň odporučila, aby sa našiel 
nejaký spôsob v poskytovaní úľavy pre darcov, ktorý by nebolo možné zneužiť, ako napríklad 
vytvorenie karty mesta Prievidza alebo spoločnosti UNIPA, s. r. o., ktorá by nebola prenosná 
a kontrolovateľná spolu s občianskym preukazom. Ing. Soňa Tencerová, zástupkyňa spol. 
UNIPA, s. r. o., informovala o dôvode tohto rozhodnutia a uviedla, že ide o časté problémy 
s návštevníkmi plavárne, nakoľko si vzájomne prepožičiavajú preukazy darcov. Ing. Ján 
Bodnár, primátor mesta, odporučil spoločnosti UNIPA, s. r. o., riešiť problematiku voľných 
vstupov pre darcov krvi mesta Prievidza do plavárne.      
 
 RNDr. Alena Mečiarová, poslankyňa MsZ, uviedla, že čo sa týka rozmiestňovania 
veľkoobjemových kontajnerov, bolo by dobré využiť dotácie z recyklačného fondu na 
vyrobenie a rozmiestnenie informačných letákov ohľadom toho, čo je veľkoobjemový odpad 
a čo je možné likvidovať prostredníctvom veľkoobjemových kontajnerov. Ďalej upozornila, že 
na internetovej stránke mesta Prievidza nie je aktualizovaná časť ,,Ako nakladať s odpadmi“, 
kde by občania našli všetky informácie o likvidácií odpadov a o ich triedení. 
 PhDr. Ivona Vojtášová, hovorkyňa mesta pre médiá, a uviedla, že táto stránka bude 
aktualizovaná po tlačovej konferencii ohľadom kampane na separovaný zber, ktorá sa koná 
dňa 06. 03. 2008. 
 
 

- k bodu 18 - 
,,Z á v e r“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 26. 02. 2008 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
................................................                                .............................................      
      MUDr. Jozef Loja, CSc.                 MUDr. Silvia Hrnková 
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 04. 03. 2008 
 


